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 Emne Tid Formål Referat 

1. Velkommen/bolle med ost 
 

17.00-17.10  Velkommen til den nye bestyrelse 
 
Præsentation af Heidi 

Alle i bestyrelsen præsenterer sig selv 
 
 

2. Skolestart 17.10-17.20 Herunder struktur på pauserne/spisning 
 
 

Det er vigtigt, at alle børn får tid til at spise og 
også når at komme ud.  
 
Den model der var tænkt fra skoleårets start, 
er vi gået fra, da eleverne ikke kunne nå at 
spise samt komme ud til pauserne. Pausen var 
for kort til at spise og nå at komme ud.  
 
Vi har nu fundet en anden model, som minder 
om den, der tidligere har været.  
 
Udfordringen er, at vi sidste år lå under de 
vejledende timetal i dansk og matematik – nu 
ligger vi over.  
 
Det har været en god skolestart.  
Der er fuld fart på. 
Dejligt at vi er blevet en mere i ledelsen.  
 



Læsebånd: Nu hedder det undervisningstid fra 
kl. 7.50 og hele skolen har læsebånd. 
 
Der er mange børn, der kommer for sent om 
morgenen. Der er en udfordring i, at dørene 
først åbner 7.43-7.45. Det er meget kort tid til 
at aflevere, så eleverne kan sidde klar til kl. 
7.50.  
 
Der registreres fravær fra timens start. 
Ledelsen arbejder på en procedure, som bliver 
sent ud til forældre. Der bliver ført ulovligt 
fravær, hvis eleven ikke kommer til timen. 
Dukker eleven op, ændres det til for sent 
fremmøde. 
 
 

3. Lektier 17.20-17.35 Der har været meget snak om, hvorvidt, vi er en 
lektiefri skole – en proces er sat i gang  
 
Bestyrelsens input 
 

Det er blandet, hvordan det gøres.  
Det er lærerafhængigt.  
Det kunne være godt med en fælles holdning 
til lektier.  
Det er svært som forældre at have en 
fornemmelse af skolearbejdet, når de ikke har 
lektier.  
De kan få et kæmpe chok, når de kommer 
videre i uddannelsessystemet.  
Det kan være svært at gennemskue, hvad det 
er, de skal lave hjemme.  
Det kan være forskelligt, hvad der opfattes 
som lektier.  
Der er noget med vaner og få bøgerne op af 
tasken derhjemme.  
Elever der går i dus, kan have lange dage, så 
det kan blive sent, der skal laves lektier.  



Vigtigt at planen ikke laves efter laveste 
fællesnævner. Børn er forskellige.  
Det handler måske mere om vaner end om 
læring.  
Vær skarp på begreberne lektier, træning  

4. Budgetforslag 
 
 - input fra Alex efter mødet onsdag 

17.35-18.00 Der lavet en video, hvor det væsentligste indhold for 

Børne- og Undervisningsudvalget budgetforslag 

gennemgås. Den kan I eventuelt vælge at brug til 

information på møder med forældrebestyrelser mm. 

Videoen kan tilgås via dette link; 

https://dreambroker.com/channel/88hsyzw1/i5gcz6dv 
Vi ser videoen på mødet sammen 
Den 20. september inviterer Aalborg Byråd borgerne i 

Aalborg Kommune til borgermøde om budgetforslaget i 

Skansen, Nørresundby. Det er muligt at tilmelde sig 

borgermødet via dette link: Tilmelding til borgermøde 

Aalborg Kommunes fremtid – dialog om Budget 2024  

 

Forslag: Videoer ses hjemmefra, så der er 
mere tid til drøftelse. 
 
 
Vigtige punkter fra mødet i sidste uge med 
Morten Thiesen: 

- Folk var meget negative 
- Det er meget forskelligt, hvordan 

skolerne bliver ramt 
- Der var meget kritik af, hvor fokus på 

trivslen er 
- UUV: 75 % skal varetages af 

pædagoger og 25 % af lærere 
- Lærerne skal undervise mere og har 

derfor mindre tid til forberedelse, 
møder mm.  

- Man var enige om at det er en 
serviceforringelse   

 
De vil lægge midlerne til børn i specialtilbud ud 
til skolerne.  
 
Alex laver et høringssvar.  

5. Forældremøder  18.00-18.10 Skal bestyrelsen være synlig til kommende 
forældremøder i august? 

Punktet udsættes  

6. Princip 
 

18.10-18.30 Hvad gør vi herfra i forhold til vores første princip? Kristines udkast sendes til bestyrelsen.  
Det læses inden næste bestyrelsesmøde, hvor 
det kommer på som et punkt.  

7. Nyt fra ledelsen 
 

18.30-18.50 Elevrådets arbejde Ledelsen 

https://dreambroker.com/channel/88hsyzw1/i5gcz6dv
https://aalborgevents.nemtilmeld.dk/175/?utm_campaign=1
https://aalborgevents.nemtilmeld.dk/175/?utm_campaign=1


Nyt fra bestyrelsen Elevråd: Fælles arbejde mellem elevrådet på 
mellemtrinet og udskolingen. 
Vi arbejder med visionen – det kommer 
elevrådet også ind over.  
Fælles aktiviteter for elever på tværs af 
årgangene fx rundbold. 
Legepatruljen er i gang. Bænk i skolegården, 
man kan sætte sig på, hvis man mangler en 
legeaftale.  
To venskabsklassearrangementer om året.  
 
PLL: Alle skoleledelser har været på PLL-
uddannelse. Vi har en strategiplan, der er lavet 
ud fra PLL-uddannelsen. Fokus er arbejdet 
med elevfravær og læsning. Stor udfordring i 
ekstraordinært fravær. Der har været fire 
skoleledere på Gl. Hasseris Skole inde over 
PLL.  Strategiplanen peger ind i visionen og 
delta.  
 
Bestyrelsen 
Skemaer: Har hørt at der har været 
utilfredshed med at skemaerne kom ud så 
sent. Tænk over hvordan det kommunikeres 
ud til forældrene, så forældrene er medspillere 
i forhold til skolen.  
 
Mobilpolitik: Fylder blandt lærerne og 
forældrene. Der er skoler, der er mobilfri. Det 
vil være godt med en holdning hertil. Vigtigt at 
holdningen kommunikeres ud.  

8. Evt./kommende punkter 18.50-19.00 
 

Evt. 
Referater: Bestyrelsen vil gerne se referater inden de 
lægges ud  
Trafik: Det er stadig en udfordring   

 



 
Punkter til næste møde: 
Mobilpolitik 
Forældremøder  
Principper 
 

 


